

幼稚園教育計劃 中華文化校本學習活動
2023-2024 年度活動一展示表格
Kindergarten Education Scheme
School-based Learning Activity of Chinese Culture
Display Form (Year 2023-2024)

西貢樂育幼稚園

Sai Kung Lok Yuk Kindergarten

學校名稱 Name of School

2023-2024

學年 School Year

K. 1 至 K. 3

年級 Grade Level

活動名稱 Name of Activity

新春團拜及遊年宵 Chinese New Year Fair and New Year

活動目標 Objective(s)

讓兒童透過活動學習農曆新年的習俗及意義。

Let children learn the customs and significance of the Lunar New Year through activities.

活動簡介 Brief Descriptions:

活動內容包括新春團拜(唱新年歌、學生醒獅表演等，本年度我們更特別邀請專業人士到校演出一節「川劇變臉」，讓家長及學生都能認識這項中國民間藝術)、升旗禮、年宵攤位及品嚐春節的美食。

Spring Gathering (Activities include: singing the New Year song, students playing lion dance. This year we especially invite an expertise in Sichuan face changing to give us a performance to experience this traditional art.), Flag Raising Ceremony, Chinese New Year Fair and Festive Food Sharing.

活動記錄 (例如：兒童作品 / 活動的照片 / 影音)

Record of Activity (E.g. Children's Work / Photos / Videos of the activity)

